

自我聲明 – 用於生產生物燃料廢置食用油
(ISCC EU 根據歐盟指示 Directive 2009/28/EC)

**Self-declaration on used cooking oils and fats (UCO) for biofuel production
according to the Directive 2009/28/EC¹ under ISCC EU**

(this document does not apply for deliveries under ISCC DE / 36th BImSchV)
(這文件不適用於ISCC DE/ 36th BImSchV 下的交貨)

Point of origin 來源: (例如: 餐廳)
(e.g. restaurant): _____
Street address: 地址: _____
Postcode, location: 郵編, 地點: _____
Country: 國家: _____
Recipient 接收者(接收點):
(Collecting Point): _____

簽署此自我聲明, 簽署者聲明會達到以下所列要求:

By signing this self-declaration, the signatory declares that the following requirements are met:

1.	The delivery consists entirely of used cooking oil ² (UCO) and is not mixed with fresh oil. 交貨只包含淨廢置食用油, 不會與未經使用的生油混合
	Please mark either a) or b): 請標記 a) 或 b) 項
	a) The cooking oil is entirely of vegetable origin ³ <input type="checkbox"/> 煮食油是全部來自植物來源
	b) The cooking oil is entirely or partly of animal origin ³ (e.g. lard, butter, tallow) <input type="checkbox"/> 煮食油是全部或有部份來自動物來源 (例如: 豬油, 牛油, 動物脂肪)
2.	Documentation of quantities delivered is available. 交收數量的文件齊全
3.	Applicable national legislation regarding waste prevention and management (e.g. transport, supervision etc.) are complied with. 符合國家適用於廢物管理的法例 (例如: 運輸, 監管等等)

Note: By signing this self-declaration, the signatory acknowledges that auditors from certification bodies (may be accompanied by inspectors from authorities with the purpose to evaluate the performance of the certification body) and staff of certification schemes can examine whether the requirements are met as stated in this self-declaration.

備註: 當簽署此自我聲明, 簽署者即等同承認來自認證機構的核數師 (有關當局的督察亦有機會陪同核數師去評估認證機構的表現) 及認證計劃的職員可以檢查在自我聲明中所列要求是否達到

Place, date 地方, 日期

Signature 簽名

¹ Only biomass defined as the biodegradable fraction of products, waste and residues from biological origin from agriculture (including vegetal and animal substances), forestry and related industries including fisheries and aquaculture, as well as the biodegradable fraction of industrial and municipal waste (Directive 2009/28/EC).

² 只有生物質定義為產品中可生物降解部份, 來自生物的農業廢棄物及殘留物 (包括植物性及動物物質), 林業及相關行業包括漁業及水產養殖, 以及可生物降解部份的工業及地方性廢棄物 (Directive 2009/28/EC)

³ Please be aware, that animal fat is not considered biomass in some Member States. Biofuel produced from a feed- stock of animal origin might thus not be eligible to be counted against the biofuel quota in those Member States.

² 請小心, 動物脂在一些歐盟成員國中不被承認為生物質. 由動物飼料所生產的生物燃料有機會在一些成員國不能被計算在生物燃料的配額中

³ Vegetable oil which has been used for cooking or frying meat and therefore may be contaminated with animal content does not classify as of animal origin.

³ 在煮食及油炸肉類過程中有機會被動物含量所污染的植物油, 不會被分類為動物來源